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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 6. 3. 2023 

Přítomni MgA. Michálek, Ing. Horníčková, JUDr. Valová, doc. Francán, MgA. Indrák Ph.D., doc. 

Hlavica, prof. Medek, Mgr. Pospíchal, Ing. Valentová, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Omluveni: MgA. Petr, MgA. Vodička 

Informace rektora:   

➢ Odeslány Mgr. Prokešem připomínky k Novele VŠ na MŠMT. 

➢ V pátek 3.3. proběhlo pracovní setkání v objektu Tržnice. 

➢ Ve čtvrtek 9.3. proběhne schůzka u primátorky s tématem Bílý dům. 

➢ Manuál „co dělat, když“ – pracovní setkání s děkany, bude graficky dopracováno. 

➢ Memorandum s ND – připomínky děkanů i proděkanů budou zapracovány. 

➢ Občasník – pracovnímu setkání se uskuteční v pondělí 20.3. ve 14 hod. 

➢ RUV – poděkování děkanům za nominované zástupce, materiál bude po definitivním 

potvrzení ze strany fakult (termín 10.3.) poslán.  

➢ Plán realizace SZ – v pátek 3.3. proběhla schůzka se zástupci MŠMT, kteří neměli k Plánu 

realizace rok 2023 připomínky a materiál schválili.  

➢ Tzv. modulární krabičky (merchindising rektorátu) budou nahrazeny „osobními diáři“. 

Nikdo neměl námitek.  

 

Informace kvestorky:  

➢ Rozpočet: HV: 2 547 883,29 Kč 

➢ Fondy – předpokládaný stav po přídělu 52 941 369,18 Kč 

➢ Osobní náklady – nárůst průměrné mzdy o 2,3 %, pokles pracovních úvazků zejména 

kvůli 5 skončeným evropským projektům, 39 725 Kč byla průměrná mzda. 

➢ VŠ celkem 30 915 mil. Kč – nárůst o 2 313 tis. Kč. 

➢ Provozní část nárůst o 1 303 mil. Kč (803 mil. Kč energie v rámci FVP a 500 mil. Kč v rámci 

ukazatele K). 

➢ Fixní část A: UVŠ 4 %, JAMU 1,05 % - 188 997 tis. Kč. 

➢ Výkonová část K: JAMU 1,09 % - 46 977 tis. Kč. 

➢ Příspěvek rozpočtovaný ve zdrojích A+K+FUČ – 248 159 tis. Kč. 

➢ Navýšení rozpočtu o 2,92 %. 

➢ HF – 86 407 tis. Kč – 35,27 %, DF 80 942 tis. Kč – 33,04 %. 

➢ Navýšení 7 mil. Kč + 2 mil. Kč (snížena kapitalizace). 

➢ 8 mil. navýšení osobních nákladů – 4,1 %, což umožní nárůst tarifů o 5 % vč. pojištění od 

1. 5. 2023. 

➢ Navýšení na Astorku 1 359 tis. Kč, do ostatních 650 tis. Kč; naopak snížení odpisů ve výši 

52 tis. Kč a snížení spolufinancování ukončených evropských projektů o 541 tis. Kč 

a snížení jmenovitých oprav ve výši 364 tis. Kč 
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➢ Navýšené náklady na energie budou hrazeny z fondu vzdělávací politiky (alokace pro 

JAMU 8 462 tis. Kč) 

➢ Ostatní příspěvky a dotace: C 6 210 tis. Kč, U3V 74 tis. Kč + SSP 111 tis. Kč, I 12 276 tis. 

Kč, U 2 500 tis. Kč, sociální stipendium 4 325 Kč/měsíc/student. 

Kolegium rektora jednomyslně rozpočet na rok 2023 schválilo.   

➢ Energetická porada svolána na 15. 5. 2023. 

➢ Informace kvestorky o setkání s odbory.  

 

HF:  

➢ Pozvánka na premiéru a představení Komorní opery Dvě vdovy do DnO od 18.3.2023  

➢ Informace k projektu Nový svět s MMB – požadavky na realizace hudebních projektů pro 

pořadatelé mimo JAMU rostou, fakulta musí zvážit rozsah spoluprací.  

➢ Spolupráci s Vídeňskou technickou univerzitou HF nevyužije. 

➢ Vyšla nová publikace Uplatnitelnost umělců na trhu práce od Lucie Pešl Šilerové. 

➢ Podpora vzniku nové Mezinárodní multimediální soutěže SONIX (online plus realizace 

koncertu vítězů na HF JAMU) 

➢ Proběhly 2 orchestrální koncerty v Praze a Olomouci (PKF a Filharmonie Olomouc) 

 

DF:  

➢ Pozvánka na Salón původní tvorby během víkendu 10.-12.3.   

➢ Zpráva o dlouhodobé pracovní neschopnosti profesorů Zdeňka Srby a Václava Cejpka.  

 

Informace pror. Valové: 

➢ NAÚ – informace ke kontrolní zprávě k udělení akreditace habilitačního a profesorského 

řízení na DF – bude zpracována reakce fakulty na závěry komise. 

➢ Žádost na fakulty ke zpracování 5-leté zprávy o systému hodnocení vzdělávací a tvůrčí 

činnosti (viz. Pravidla pro hodnocení kvality) na DF - doc. Chládková, na HF Mgr. Přibil a 

doc Fajnor + oba studijní proděkani. 

➢ Hodnotící zpráva na NAÚ o naplňování standardů při kvalifikačních pracích byla odeslána. 

Proběhla kontrola, nutné je soustředit se na statut školitele.  

 

Informace pror. Medka:  

➢ NPO MK – proběhlo připomínkování, prorektor poděkoval zúčastněným, nyní se čeká na 

finální podobu výzvy.  

➢ Zpráva o schůzce v objektu Tržnice – mělo by vzniknout komunitní centrum pro studenty 

všech brněnských VŠ, jedno patro je již předjednáno s VUT, nyní je nutná schůzka všech 

rektorů. Pro JAMU z pohledu dalšího využití (např. přesunu rektorátu) ale nevyhovující. 

➢ Varhany v Besedním domě – proběhla schůzka s Filharmonií, ta nyní musí řešit se 

zřizovatelem – MmB. 

➢ VZ JAMU – poděkování za zaslání podkladů.  
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Informace pror. Hlavici:  

➢ Byly odeslány výstupy RUV do hodnocení za rok 2022. Výsledky (letos „dokončené“ 

výsledky včetně oprav starších sběrů a doplnění výsledků z předchozích let): 

o HF: celkem: 709, A: 45, B: 252, C: 395, D: 17 

o HAMU: celkem: 584, A: 38, B: 194, C: 333, D: 19 

o DF: celkem: 244, A: 10, B: 54, C: 121, D: 59 

o DAMU: celkem: 322, A: 6, B: 82, C: 228, D: 6 

➢ Standardy školitele – obě fakulty dokončí do června 2023. Rektorát nabízí metodickou 

pomoc. 

➢ V pátek proběhla schůzka pracovní skupiny pro digitální archiv JAMU. Vzniknou dvě 

podskupiny: technika (koordinátor M. Hlavica) a obsah (koordinátor M. Indrák). Vedoucí 

součástí do 10. března nominují členy. Do 30. června by měly být všechny nejasnosti 

vyřešeny. 

➢ Plán rovných příležitostí – vznikne pracovní skupina která bude koordinovat vznik. Bude 

mít 9 členů – 3 za celoškolská pracoviště, 3 za každou fakultu, měli by horizontálně i 

vertikálně reprezentovat školu (pedagogové, studenti, THP, mladí, rodiče s malými dětmi, 

senioři, menšiny). Cílem je zjistit možná místa znevýhodňování určitých skupin osob. 

Děkani do příštího KR nominují zástupce fakult.  

➢ Doporučení děkanům zkontrolovat zveřejňování zápisů fakultních orgánů. Např. na HF 

ani jedna z oborových rad nemá zveřejněný jediný zápis či na DF je poslední zveřejněný 

zápis z Umělecké rady z 18.2.2022. 

➢ Habilitační a jmenovací řízení – jelikož máme akreditaci vést řízení pouze v oblasti 

vzdělávání 31 (Umění; tedy nikoli 32 – Vědy o umění a kultuře) nejsme oprávněni vést 

habilitační nebo jmenovací řízení osob, které se aktivně nevěnují umělecké tvorbě (příp. 

umělecko-pedagogické/manažerské činnosti). Při zahajování řízení je nezbytné toto vzít 

v úvahu. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Návrh obsahu směrnice pro Erasmus+ byl poslán na fakulty k připomínkám. Následně 

svoláme pracovní schůzku.  

➢ Minulý týden proběhlo jednání hlavní pracovní skupiny pro web školy, kde jsme projednali 

postup úprav jamu.cz pro letošní rok na základě schváleného zadaní ze strany fakult a 

vedení školy. 

➢ Pracovní skupina pro weby divadel je svolaná na 21.3. 

 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 20. 3. 2023 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


